



AVIS PUBLIC

Avis public est par la présente
donné de la susdite municipalité **Que :**

La municipalité de Portage-du-Fort désire vous aviser que M. Mario Tremblay a maintenant le contrat de la cueillette des ordures pour les années suivantes : 2022-2023 & 2023-2024.

On vous demande de ne pas mettre de métal ou des matériaux de construction. Et de couvrir vos ordures avec une couverture pour que les animaux ne peuvent pas y accéder.

En date du 7 septembre 2022, la collecte se fera le **MERCREDI** au lieu du samedi. Et ce, jusqu'à nouvel ordre.

Merci de votre collaboration.

Donné à Portage-du-Fort ce 11^{ième} jour d'août, 2022.

Lisa Dagenais

Lisa Dagenais
Directrice Générale



PUBLIC NOTICE

IS HEREBY GIVEN by the undersigned secretary-treasurer of the aforesaid municipality,
THAT:

The Municipality of Portage-du-Fort wishes to inform you that Mr. Mario Tremblay now has the garbage collection contract for the following years: 2022-2023 & 2023-2024.

You are asked not to put metal or building materials. Also, please cover your bags with a blanket, so the critters cannot get to the garbage.

As of September 7, 2022, collection will be **WEDNESDAY** instead of Saturday until further notice.

Thank you for your cooperation.

Given at Portage-du-Fort on the 11th day of August, 2022.

Lisa Dagenais

Lisa Dagenais
Directrice Générale